
Dear HS Scholars/Staff/ Families/Community Members- 
 
Welcome back to school!  I hope your 2023-24 school year is off to a great start.  Uplift has some 
remaining federal dollars due to the recovery from the COVID pandemic (called ESSER) that we will 
be spending this year.  A few years ago, when we first received ESSER funding, we asked scholars, 
families, and staff for their top priorities on how we use those funds.  Our Uplift stakeholders 
shared 3 priorities including 1) staying competitive on teacher pay, 2) providing additional tutoring 
support for scholars who need it, and 3) making additional investments in our athletics and 
extracurricular activities.  We have made investments over the past 3 years in all of these areas and 
have asked for your input along the way through surveys and town halls. With the final dollars that 
will go away after this school year, we want to use them on “one-time purchases” that don’t need 
to be supported in future years. 
 
Given what we heard in our surveys this past Spring, our current plan is to use these remaining 
funds on priority #3- providing additional support to athletics and extracurricular activities by 
upgrading each of the Uplift soccer fields on our secondary campuses to be turf vs. grass 
today.  This will make them safer for playing on and provide a more enhanced surface for our 
various athletics (e.g., flag/ 7-on-7 football, soccer, etc).  We have already allocated some of our 
remaining ESSER dollars for tutoring and increases to our teacher salary schedule for this year. 
 
As we move forward in our final spending of ESSER dollars, we wanted to get your input. 
 

1) Are you supportive of Uplift upgrading its secondary soccer fields from grass to turf using 
the remaining ESSER funds? 

a. Yes 
b. No 
c. Opportunity to provide a comment: 

 
2) Instead of redoing the turf on all Uplift fields, we could choose to only re-do the fields at 

those schools who are most in need.  In this case, please select your preferred option: 
a. Re-do the soccer fields from grass to turf at ALL Uplift schools 
b. Re-do only some of the soccer fields from grass to turf at select Uplift schools AND 

invest even more in tutoring for students who need additional support 
c. Re-do even fewer soccer fields AND invest even more in tutoring for students AND 

one-time retention bonuses for teachers who return for the 2024-25 school year 
d. Re-do only some of the soccer fields AND invest in supplies/ materials for other 

extracurricular clubs and sports (e.g., give each school a specific dollar amount to 
spend) 

 
3) Which additional investment is most important to you? 

a. One-time retention bonuses for teachers to return for 2024-25 school year 
b. Upgrade athletic facilities (e.g., soccer fields, basketball courts) 
c. Additional tutoring support above what is already allocated for this year 
d. Additional supplies for other extracurricular activities and athletics (not facilities 

related) 
 

4) Do you have any other ideas/ suggestions on ‘one-time expense’ that Uplift could make 
with its remaining ESSER funds? 



¡Bienvenido de nuevo a la escuela! Espero que su año escolar 2023-24 haya tenido un gran 
comienzo. A Uplift le quedan algunos dólares federales debido a la recuperación de la pandemia 
de COVID (llamado ESSER) que gastaremos este año. Hace unos años, cuando recibimos fondos 
de ESSER por primera vez, les preguntamos a los académicos, las familias y el personal cuáles 
eran sus principales prioridades sobre cómo usamos esos fondos. Nuestras partes interesadas de 
Uplift compartieron 3 prioridades que incluyen 1) mantenerse competitivo en el pago de los 
maestros, 2) brindar apoyo de tutoría adicional para los estudiantes que lo necesitan y 3) realizar 
inversiones adicionales en nuestros deportes y actividades extracurriculares. Hemos realizado 
inversiones durante los últimos 3 años en todas estas áreas y hemos solicitado su opinión a lo 
largo del camino a través de encuestas y ayuntamientos. Con los dólares finales que se irán 
después de este año escolar, queremos usarlos en "compras únicas" que no necesitan apoyo en 
años futuros. 
 
Dado lo que escuchamos en nuestras encuestas de la primavera pasada, nuestro plan actual es 
utilizar estos fondos restantes en la prioridad n.° 3: brindar apoyo adicional a las actividades 
deportivas y extracurriculares mediante la mejora de cada una de las canchas de fútbol Uplift en 
nuestros campus secundarios para que sean de césped vs. hierba hoy. Esto los hará más seguros 
para jugar y brindará una superficie más mejorada para nuestros diversos deportes (por ejemplo, 
bandera/fútbol 7 contra 7, fútbol, etc.). Ya hemos asignado algunos de nuestros dólares restantes 
de ESSER para tutoría y aumentos en nuestro programa de salarios de maestros para este año. 
 
Esto los hará más seguros para jugar y brindará una superficie más mejorada para nuestros 
diversos deportes (por ejemplo, bandera/fútbol 7 contra 7, fútbol, etc.). Ya hemos asignado 
algunos de nuestros dólares restantes de ESSER para tutoría y aumentos en nuestro programa de 
salarios de maestros para este año. 
 
 
A medida que avanzamos en nuestro gasto final de dólares ESSER, queremos obtener su opinión. 
 
 
1) ¿Cuál de los siguientes te describe mejor? 

a. Alumno de Uplift 
b. Miembro de la familia Uplift 
c. Personal de elevación 
d. Miembro de la comunidad Uplift 
e. Otro 

 
2) ¿Apoya que Uplift actualice sus campos de fútbol secundarios de césped a el turf utilizando los 
fondos restantes de ESSER? 

a. Sí 
b. No 
c. Oportunidad de proporcionar un comentario: 

 
3) ¿Apoya que Uplift mejore sus campos de fútbol secundarios de césped a césped artificial 
utilizando los fondos restantes de ESSER? 

a. Sí 
b. No 
c. Oportunidad de proporcionar un comentario: 



 
 

4) ¿Qué inversión adicional es más importante para usted? 
a. Bonificaciones únicas de retención para los maestros que regresarán durante el año 

escolar 2024-25 
b. Mejorar las instalaciones deportivas (por ejemplo, campos de fútbol, canchas de 

baloncesto) 
c. Apoyo de tutoría adicional por encima de lo ya asignado para este año 
d. Suministros adicionales para otras actividades extracurriculares y atletismo (no 

relacionados con las instalaciones) 
 

5) ¿Tiene alguna otra idea/sugerencia sobre “gastos únicos” que Uplift podría realizar con los 
fondos restantes de ESSER? 

 


